
 
 

Protokół  posiedzenia Komisji Rewizyjnej 
 
     Nr 18/2007 w dniu 25.10.2007roku  
                                                   
 
 
Posiedzenie rozpoczęto o godz. 15.00 zakończono o godz. 17.00. 
                       
 
  

L.p. Imię i nazwisko Podpis 
1. Jacek Brzostowski    

Przewodniczący Komisji 
obecny  

2. Leszek Bodus    
Wiceprzewodniczący Komisji 

obecny  

3. Robert Woźniak  
 Sekretarz Komisji 

obecny  

4. Andrzej Zając obecny  
 

5. Marceli Marzyński obecny  
 

 
 
 

Nieobecni członkowie Komisji: 
 

1. --------------------------- 

 
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

 
1. Barbara Balcerzak – p.o. Dyrektora SOSW w Wągrowcu, 

2. Grażyna Smykowska – Gł. Księgowa SOSW w Wągrowcu. 

 

 

 1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 
 
1.1. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji. 
 
1.2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 

 
1.3. Kontrola funkcjonowania Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Wągrowcu oraz 

wykonanie budżetu za 9 m-cy. Kontrola wykonania ustawy o zamówieniach 
publicznych. 
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2.   OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ   
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW. 

 
 

 --------------------------------  
 
 
 
 
3.    SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 
 

  Posiedzenie komisji rozpoczął Przewodniczący - Pan Jacek 

Brzostowski, który powitał przybyłych członków komisji oraz Panią Barbarę Balcerzak           

– p.o. Dyrektora SOSW w Wągrowcu oraz Panią Grażynę Smykowska – Gł. Księgową tej 

placówki. Pan Przewodniczący zapoznał zebranych z porządkiem posiedzenia komisji. 

Następnie głos zabrała Pani Dyrektor, która przedstawiła charakterystykę placówki 

(zał. nr1 do protokołu). 

Potem Pani Gł. Księgowa przedstawiła wykonanie budżetu placówki za 9 m-cy br., po 

stronie dochodów i wydatków (zał. nr2 do protokołu).  

Członkowie komisji zadawali pytania dot. funkcjonowania placówki, problemów 

edukacyjnych i wychowawczych, realizacji wydatków i dochodów, kosztów wynajmu 

mieszkań, współpracy z zagranicą, udziału w „Targach Edukacyjnych”, itp. 

Następnie Pani Dyrektor poinformowała, iż w roku bieżącym SOSW nie realizował 

zamówień w oparciu o ustawę o zamówieniach publicznych. 

Potem dokonano przeglądu pomieszczeń Ośrodka. 

Komisja wypracowała wniosek, który został przyjęty jednogłośnie przez wszystkich 

członków komisji. 

Ustalono, że następne posiedzenie komisji odbędzie się w dniu 29 października br.            

w I LO w Wągrowcu. 

 Na tym protokół zakończono. 
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5.     ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 
 
 

5.1   Zapytania: 
 

     ------------------------  
 

5.2   Opinie: 
 
------------------------ 
 

      5.3  Stanowiska: 
 
-------------------------  

 
 

5.4  Wnioski: 
 

 Komisja, po rozpoznaniu sprawy i wysłuchaniu informacji Pani Dyrektor, wnioskuje  
o rozważenie możliwości przekazania części sprzętu RTV i elektronicznego powiatowym 
jednostkom oświatowym, które zgłaszały zapotrzebowanie na taki sprzęt. 
 Zakup ww. sprzętu przez SOSW komisja uznała za nieuzasadniony.  
 
 
 

                                                                               
                       Protokołował:                                          Przewodniczący Komisji: 

                                        

                      Robert Woźniak                                             Jacek Brzostowski 

        ______________________                            _______________________ 

 


